



AYRSHIRE CANADA

IMPORTANT

POUR ÊTRE SUR LA LISTE DES JUGES, UN JUGE DOIT AVOIR PARTICIPER À AU MOINS UNE ÉCOLE DES JUGES AU COURS DES TROIS DERNIÈRES ANNÉES.

TO BE ON THE JUDGING LIST, A JUDGE MUST HAVE PARTICIPATED AT LEAST TO ONE JUDGING SCHOOL DURING THE PAST THREE YEARS.

Juges aux expositions majeures

Lorsqu'un juge est choisi pour juger une des expositions suivantes, le juge en question ne devra juger qu'une seule de ces expositions la même année. Les expositions soumises à cette règle sont : Exposition provinciale du Québec, Suprême Laitier, Royale d'hiver de Toronto et l'exposition de printemps du Québec.

Ex : Le juge choisi pour la Royale de Toronto en 2016, ne pourra juger le Suprême laitier, ou l'expo de printemps du Québec ou l'exposition provinciale du Québec en 2016.

Toutefois, si un juge était nommé pour deux expositions majeures, Ayrshire Canada communiquera avec ce dernier afin qu'il choisisse une seule exposition.

Judging at Major Fairs

When a judge has been selected to judge one of the following shows, the same judge will not be allowed to judge one of the other following shows the same year. The shows include in that rule will be: Québec Provincial Show, Dairy Supreme, Royal Winter Fair and Québec Spring Show.

e.g.: A judge selected for the 2016 Royal Winter Fair, will not be allowed to judge the Dairy Supreme or the Québec Spring Show or the Québec Provincial Show in 2016.

However, if a judge would be nominated for two major shows, Ayrshire Canada will communicate with the judge in order for him to choose only one show.